
Zápis z jednání školské rady 

ZŠ T.G.M. Pyšely 

konaného dne 9. L 2020 od 17:15 hodin 

v ředitelně ZŠ T.G.M. Pyšely 

Přítomní členové: 

• Za zákonné zástupce žáků: Barbora Řeháková, Lukáš Zajíček 

• Za pedagogické pracovníky: Mgr. Jana Křížová, Mgr. Jitka Bartošová 

• Za město Pyšely: Miroslava Kocourková, Mgr. David Vaculík 

Omluveni: nikdo 

Ostatní přítomní: Mgr. lva Niklesová, ředitelka školy 

Jednání školské rady bylo řádně svoláno předsedou Lukášem Zajíčkem. Školská rada se sešla 

v plném počtu šesti členů a její jednání bylo zahájeno v 17:15 hodin. Bylo konstatováno, že 

školská rada (dále jen ŠR) se sešla v usnášeníschopném stavu. 

Program jednání: 

1. Schválení jednacího řádu 

2. Schválení programu jednání 

3. Souhlas s přítomností hostů 

4. Volba zapisovatele jednání a ověřovatele 

5. Informace ředitelky školy 

6. Podněty rodičů 

7. Různé 

8. Závěr 

 

1. Nový jednací řád školské rady byl schválen všemi členy ŠR. 

2. Program jednání ŠR byl po doplnění schválen všemi členy ŠR. 

3. Jediným hostem jednání byla ředitelka ZŠ Mgr. lva Niklesová, která byla pozvána 

předsedou ŠR. Všichni členové ŠR souhlasili s přítomností ředitelky ZŠ. 

4. Zapisovatelem jednání byl navržen David Vaculík, který nominaci přijal. 

Ověřovatelkou zápisu navržena Miroslava Kocourková, která nominaci přijala. Jiné 

návrhy nebyly. Pro návrhy hlasovalo 6 členů, nikdo se nezdržel, nikdo nebyl proti. 

5. Ředitelkou školy byla ŠR informována o nové posile v učitelském sboru a dalších 

plánech na rozvoji učitelského sboru. Členové ŠR vzali informace ředitelky ZŠ na 

vědomí. 

6. Předseda ŠR Lukáš Zajíček přednesl podněty a pochvaly rodičů, které mu byly od 

posledního listopadového jednání ŠR doručeny. Byly projednány personální otázky 

školy a otázky dalšího rozvoje školy. Tento bod byl široce diskutován všemi členy ŠR. 

Ředitelka školy přislíbila aktivní řešení stanovených úkolů v těsné kooperaci se 



školskou radou a ostatními pedagogickými pracovníky. Na základě přednesených 

podnětů bude v jedné ze tříd svolána ředitelkou školy schůzka mezi třídní učitelkou a 

rodiči. 

7. Bod Různé byl účastníky jednání prohlášen za vyčerpaný v předchozích bodech. 

8. Po projednání všech bodů programu bylo jednání školské rady v 18:50 hodin 

prohlášeno za ukončené. 

 

Přílohou tohoto zápisu je prezenční listina. 

V Pyšelích dne 9. 1. 2020 

Zapsal: Mgr. David Vaculík 

 


